

付费方式/How you can pay tuition fee:

(1)如果你在境外，请电汇至

In abroad, the tuition fee can be paid by telegraphic transfer to
T/T address:

ACCOUNT WITH BANK: HUA XIA BANK, BEIJING BRANCH

SWIFT BIC: HXBKCNBJ030

A/C NO: 4066200001819400000429

NAME: BEIJING LANGUAGE AND CULTURE UNIVERSITY

ADDRESS: 15THXUEYUAN ROAD, HAIDIAN DISTRICT, BEIJING, CHINA

(2)如果你有朋友在中国，请你的朋友电汇至

If you have friends in China, he can pay tuition by telegraphic transfer to:

户 名: 北京语言大学

账 号: 0200006209089106391

开户行: 中国工商银行北京东升路支行

(3)如果你可以用微信或者支付宝支付（一般须绑定中国的银行卡），请登录统一支付平台网址进行支付：<http://gxcx.blcu.edu.cn:8081/>

If you would like to pay by WeChat or Alipay, which usually need to be connected to a Chinese bank card, please use our online payment platform:
<http://gxcx.blcu.edu.cn:8081/>

注:

- 1.请在报名并获取招生号后再支付学费，支付时须备注申请者的姓名和招生号。
- 2.汇款金额以实际到账的人民币金额为准。
- 3.因已提供试听课程，且开班人数有下限，为保障他人利益，学费缴纳后无法退还。

Notes:

1. Please pay tuition only after you apply and get registration number, and please quote your name and registration number when making the payment.
2. Your payment is subject to the actual receipt of the fund in RMB.
3. Since the demo class is provided and there is a class size requirement, in order to protect the interests of others, tuition fee cannot be refunded after payment.